
Noteringar överlämning Äppelbo Östra VVO 20220925 

Närvarande: Kim Liljekvist, Jessica Geidnert, Fredrik Geidnert, Anton Ähdel, Elsa Hed, 

Fredrik Tällberg, Lars Nises, Tony Albinsson, Tomas Holtmoen, Per Ove Eriksson, Tom Björns 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Justeringsmän 

Kim Liljekvist och Anton Ähdel 

 

3. Föregående protokoll 

Gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

 

4. Tilldelning älgjakt 2022-2023 

Norra: 

Noltjärnslaget 2 tjurar, 1 ko, 3 kalvar 

Södra: 

4 tjurar, 5 kor 

Sågenlaget 1 tjur, 1 ko 

Råbergslaget 1 tjur, 2 kor 

Hummelbergslaget 1 tjur, 2 kor 

Den 4:e tjuren i tilldelningen skjuts av Råbergslaget eller Hummelbergslaget.  

Mötet beslutade att lagen skjuter max 2 stora älgar och ser därefter till att ligga 

ikapp med antal kalvar innan man tar en eventuell till stor älg. 

 

5. Slakthuset inför jakt 

Tältet är monterat. Råbergslaget är ansvariga och beställer hem det material som 

behövs. 

 

6. Ekonomisk redovisning 

P O gav en ekonomisk redovisning. Den är absolut ingen katastrof men vi har inte 

utrymme för några oväntade utgifter efter den höga kostnaden för skjutbanan. 

Redovsiningen kan med fördel delas ut i jaktlagen för att skapa en förståelse för våra 

kostnader och intäkter och jaktkortspriser. 

 

7. Älgobs 

Skall helst lämnas in varje dag under ordinarie älgjaktsvecka. Dock senast på 

fredagen. 

 

8. Övriga frågor 

• Inga övriga frågor 

 



9. Nästa möte 

23/10 Kl 17:00 i Rågsvedens Bystuga för styrelse, suppleanter och jaktledare. Tony 

Albinsson fixar fika. 

 

10. Mötet avslutas 

 

   

Fredrik Geidnert, Ordförande  Jessica Geidnert, sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

Anton Ähdel    Kim Liljekvist 

 


